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Protokół nr 12/2022 

 

 

12 Posiedzenie w dniu 18 lipca 2022  

Obrady rozpoczęto 18 lipca 2022 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:30 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

 

Obecni: 

1. Justyna Grobelna  

2. Dariusz Naskręt 

3. Hanna Powicka  

4. Dagmara Rucińska  

5. Maria Wesołek  

 

Wiesław Glapka – Wójt Gminy 

Andrzej Konieczny – Sekretarz Gminy  

 

Zaproszeni goście: 

Paweł Powicki – Zastępca dyrektora Centrum Kultury i Biblioteka w Piaskach  

Edyta Biernacka – Kierownik Centrum Usług Wspólnych  

 

1. Prace nad regulaminem nagradzania uczestników olimpiad i laureatów wydarzeń kulturalnych, sportowych 

innych na szczeblu powiatowym i ogólnopolskim 

2. Przedstawienie oferty letniej skierowanej do mieszkańców Gminy Piaski przez instytucje kultury oraz 

współpracy z organizacjami pozarządowymi działających na terenie gminy Piaski 

 

Ad. 2. Przedstawienie oferty letniej skierowanej do mieszkańców Gminy Piaski przez instytucje kultury 

oraz współpracy z organizacjami pozarządowymi działających na terenie gminy Piaski 

W pierwszej kolejności Przewodnicząca Komisji Dagmara Rucińska poprosiła Zastępcę dyrektora CKiB w 

Piaskach o przedstawienie oferty letniej skierowanej do mieszkańców Gminy Piaski oraz współpracy z 

organizacjami pozarządowymi działających na terenie gminy Piaski. 

Pan Paweł Powicki złożył sprawozdanie.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad. 1. Prace nad regulaminem nagradzania uczestników olimpiad i laureatów wydarzeń kulturalnych, 

sportowych innych na szczeblu powiatowym i ogólnopolskim 

Przewodnicząca komisji poprosiła Radną Hannę Powicką o przedstawienie propozycji zapisu jakie powinien 

zawierać regulamin. 

Radna Hanna Powicka poinformowała, że inicjatywa nagradzania uczestników olimpiad i laureatów wydarzeń 

kulturalnych, sportowych i innych wyszła od niej ale również na prośbę mieszkańców gminy. Chodzi o 

uhonorowanie absolwentów naszych szkół osiągających sukcesy w Polsce, czy na świecie, którzy są, bądź byli 

naszymi mieszkańcami aby takie osoby wiedziały, że są przez gminę doceniani. Dodała, że  może to być w 

formie dyplomu, medalu czy statuetki otrzymanej od Wójta. Podała propozycje: 

- w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania ochrony kultury, za osiągniecia w działalności 

społecznej, aktywności obywatelskich bądź sortowych.  Mówiła, że takie regulaminy funkcjonują w innych 

gminach w Polsce.  

Edyta Biernacka zapytała Radną na jakiej podstawie prawnej byłaby uchwalona uchwała. Mówiła, że w innych 

województwach Wojewodowie nie wyrażali zgody na taką inicjatywę i uchylali uchwały.  

Radny Dariusz Naskręt stwierdził, że byłaby to kwestia gestu, że Gmina pamięta i docenia.  

Radna Dagmara Rucińska poinformowała, że aby stworzyć regulamin potrzebna jest uchwała, w której należy 

wskazać podstawę prawną. Nie można potraktować za podstawę prawną wyłącznie ustawy o samorządzie 

gminnym, musi dodatkowa ustawa na której będzie można się oprzeć, a bez podstawy prawnej  nie można 

podjąć uchwały. 

Kierownik CUW również przedstawiła obawy co do uchwalenia regulaminu. Zaproponowała aby uhonorowanie 

takich osób odbywało się na zasadzie zaproszenia, spotkania, wręczenia dyplomu bez wywoływania uchwały. 



Dodała iż należy się zastanowić nad tym co można takim osobą zaoferować aby nie okazało się, że chęć 

uhonorowania dyplomem obróci się przeciwko gminie.  

Radna Dagmara Rucińska oznajmiła, że zrozumiała Radną tak, że należy stworzyć regulamin uhonorowania 

absolwentów gminy Piaski. Dodała, ze uchwała musi być to do kogoś skierowane, należy inicjatywę nazwać, 

wskazać, czy jest to dla jakich osób czy fizycznych, instytucji, czy organizacji, zasady przyznawania, czy ma to 

być wpis do księgi, czy odznaczenie, dyplom. Należy ustalić wzór odznaczenia, określić wzór wniosku, kto jest 

władny i kto będzie realizował. Wszystko od strony formalnej musi być dobrze zbudowane. Można również 

pominąć kwestie regulaminu i docenić taką osobę poprzez zaproszenie na sesje, czy do urzędu. Jeżeli na 

zasadzie uchwały to musi być zgodnie z przepisami.  

Radna Hanna Powicka przyznała, że nie pomyślała w jakiej formie ma to być, że uchwałą Rady.    

W dalszej części dyskutowano nad wywołaniem uchwały i tworzeniem regulaminu. Poruszano kwestie wniosku, 

zgłaszania kandydatur, za jakie osiągnięcia, na jakim szczeblu, czy ma to dotyczyć tylko mieszkańców gminy 

czy osób zasłużonych dla gminy, jak często, jaka nagroda. Mówiono o tym jak ważne jest dla dzieci, młodzieży, 

czy dorosłych otrzymanie dyplomu, medalu, docenienie działań.  

Sekretarz zaproponował aby zorganizować galę talentów, gdzie kapituła wskaże wyjątkowe osoby z gminy 

Piaski. Może być to przy okazji koncertu, na które te osoby będą zaproszone. Galę zorganizuje Centrum Kultury 

i Biblioteka w Piaskach. Nie będzie wtedy potrzebna uchwała z regulaminem, tylko zaproszenia na podstawie 

rekomendacji gminnej komisji edukacji, kultury i pomocy społecznej.  

Radni zgodzili się z propozycją Sekretarza. Wszyscy byli zgodni, iż nie należy wywoływać uchwały, a 

zorganizować spotkania z osobami odnoszącymi sukcesy. Gala czy inna forma nagradzania może stać się 

imprezą cykliczna odbywającą raz w roku. Wskazano Radną Hanna Powicka, która wraz z dyrektorem CKiB 

oraz Sekretarzem Gminy ustalą w jaki sposób zorganizować galę, czy spotkania podczas których zostaną 

uhonorowani mieszkańcy gminy oraz osoby, które działają na terenie naszej gminy. Zgłaszanie osób odbędzie 

się raz w roku w miesiącu październik podczas posiedzenia komisji, na której zostanie ustalony sposób 

nagradzania. Na komisję zostaną zaproszeni dyrektorzy szkół oraz dyrektor CKiB.  

Sekretarz zaprosił wszystkich obecnych na 7 sierpnia do Dworku w Grabonogu na projekcje filmu o Bł. 

Edmundzie Bojanowskim.  

Radna Hanna Powicka zaproponowała aby na stronie gminy pojawił się gminny kalendarz imprez, po to aby 

uniknąć sytuacji gdzie w gminie Piaski w ten sam dzień jest kilka różnych imprez. Kalendarz powinno 

prowadzić Centrum, gdzie na bieżąco będzie uzupełniany i każdy może daną imprezę zaplanować.  

 

 

 

 

Przewodnicząca posiedzenia 

 

       Dagmara Rucińska  

 

 

 
Przygotował(a): Joanna Polaszyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


